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Afbakening faunabeheerzones  -  Wettelijk kader

In het najaar doken in de regio Geraardsbergen drie everzwijnen op. Op de website van 
Natuur en Bos is te lezen dat er per faunabeheerzone een overleg dient plaats te vinden 
wat betreft de populatiedoelstellingen, schadecriteria en preventiemaatregelen, dit met 
alle stakeholders waaronder ook natuurorganisaties en landbouwers.

Tot op heden zijn de faunabeheerzones officieel nog niet van kracht aangezien er nog 
geen wetgevend kader werd goedgekeurd omtrent de afbakening van deze zones en de 
schade-indicatoren. Tot dusver zijn er bijgevolg geen afspraken over hoe er binnen een 
faunabeheerzone moet worden omgegaan met onder andere de populatie everzwijnen. 
Zonder duidelijke populatiedoelstellingen, schadecriteria en preventiemaatregelen is het 
moeilijk een rechtlijnig wildbeheerbeleid te voeren.

Wanneer voorziet de minister het wettelijk kader om de faunabeheerzones af te bakenen, 
om zo de schade-indicatoren, populatiedoelstellingen en preventiemaatregelen vast te 
leggen?



JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD 
op vraag nr. 9 van 29 september 2016
van KURT DE LOOR

De faunabeheerzones, zoals afgebakend door het Agentschap voor Natuur en Bos (ANB) 
in overleg met alle belanghebbenden, zullen kortelings bij ministerieel besluit worden 
vastgesteld. Ondanks het ontbreken van de formele vaststelling van de 
faunabeheerzones zijn vorig en dit jaar verschillende overlegmomenten doorgegaan over 
populatiedoelstellingen, schadecriteria en preventiemaatregelen. Na de definitieve 
vaststelling van de faunabeheerzones zal het ANB de verdere uitrol van het overleg 
binnen de vastgestelde faunabeheerzones faciliteren.


